
NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING LENS op 24 mei 1994.  
 
1. Opening en mededelingen  
Om 20.10 u opent voorzitter Hans v.d.Kleij de vergadering, die hij kenschetst als een gelegenheid voor het bestuur om 
tussen twee jaarvergaderingen weer eens "bij te praten" met de leden over een aantal belangrijke verenigingszaken.  
 
2. Ingekomen stukken  
Bericht van verhindering is ontvangen van Ton 's-Gravendijk, Ad Coret, Gerard v.d.Steen, Puck Coomans, Henk 
Hoppenbrouwers.  
 
3. Vaststellen notulen Algemene Vergadering d.d. 13 december 1993.  
Onder dankzegging aan de samensteller Jaap Colpa worden deze zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd.  
 
4. Samenstelling bestuur  
Voorzitter deelt mee, dat het bestuur na benoemd te zijn tijdens de vorige vergadering, aan de slag is gegaan om een aantal  
lopende zaken op te pakken. Een overzicht van de voornaamste problemen:  

• Allereerst baart de erbarmelijke staat van de akkommodatie (velden en opstallen) grote zorgen. Het bestuur heeft een 
werkgroep akkommodatie in het leven geroepen, die zich met deze problematiek bezig houdt. Bij agendapunt 5 zal 
hier nader op worden ingegaan.  

• Ook is de financiële positie verre van rooskleurig. Er dreigt een fors exploitatietekort. Dit komt bij agendapunt 6 nader 
aan de orde.  

• Het ledenbestand laat een sterk vergrijzend seniorenaandeel zien. Er is te weinig doorstroming van de jeugd naar de 
senioren en (te) veel aanwas van de jeugd. Zoveel, dat het voor het kader niet te behappen is. Verdere uitbreiding is 
ongewenst.  

• Verder is er bestuurlijk een groot probleem. De bestuursleden worden teveel belast door cumulatie van funkties en 
door het feit dat er veel uitvoerende werkzaamheden door hen gedaan moeten worden wegens gebrek aan 
medewerkers. Alle bestuursleden overwegen sterk om hun bestuurslidmaatschap ter beschikking te stellen. Als het 
gehele of een groot gedeelte van het bestuur opstapt, komt de continuïteit in gevaar en kan het bestuur eigenlijk 
bepaalde belangrijke beslissingen nu niet nemen. Er moet gepoogd worden het draagvlak op korte termijn te 
verbreden.  

Jan Gerritzen vraagt zich af, of een fusie wellicht een oplossing zou kunnen betekenen. Dit kan een betere akkommodatie en 
meer kaderleden opleveren.  
Guido Halleen vindt dat de vereniging kleiner moet worden. Hierdoor zijn minder kaderleden benodigd en worden de velden 
minder belast.  
Jan Heins draagt de suggestie aan om leden verplicht een "dienst" voor de vereniging te laten verrichten. Bij niet nakomen 
van deze verplichtingen volgen financiële sancties.  
Uit de zaal volgen meerdere ideeën, die mogelijk het kaderprobleem kunnen oplossen, zoals: fors verhogen van de 
kontributies, zodat bepaalde taken door betaalde krachten kunnen worden uitgevoerd; meer aandacht besteden aan 
jeugdkaderopleiding; pogingen in het werk stellen om de ouders meer bij de vereniging te betrekken, o.a. door het (weer) 
organiseren van ouderbijeenkomsten; aktiever benaderen van seniorleden.  
Hierna ontspint zich een discussie over de voor- en nadelen van de diverse voorstellen en de oorzaken van het 
kaderprobleem.  
Bestuur zegt toe alle suggesties mee te nemen en intern te bespreken. Het zal binnenkort de problematiek in de LENSrevue  
aankaarten. Daarna zal een telefoonronde worden gehouden naar de leden. Als dit niet het gewenste resultaat oplevert, dan 
zal het wat het bestuur betreft ophouden.  
De voorzitter hoopt echter door het afgeven van "noodsignalen" een situatie te kunnen creëren van waaruit weer aan iets 
nieuws gebouwd kan worden.  
Het bestuur blijft in ieder geval tot de najaars-ledenvergadering in functie.  
 
5. Mededeling werkgroep akkommodatie  
Gerard van der Kleij doet verslag van de aktiviteiten van de al eerder gememoreerde werkgroep akkommodatie. Vanuit een 
eerdere werkgroep in het verleden lagen nog wat kontakten met de Gemeente. Om deze kontakten levend te houden en 
eventuele nieuwe plannen te ontwikkelen heeft het bestuur behalve Gerard, ook Guido Halleen en Wil Heijnen bereid 
gevonden zitting te nemen in deze werkgroep.  
LENS heeft zich aangemeld voor de subsidieregeling kunststofvelden. Verder is de werkgroep alert op het ontwikkelingsplan 
van Zuid-West Den Haag. Een reactie op het plan is naar de Gemeente gezonden. Er zijn kontakten geweest met raadsleden, 
bewonersorganisaties en Dienst Welzijn. Ook is er overlegd met de HRSR en andere Escampverenigingen omtrent 
herindeling Escamp en eventueel toewijzen van een vierde veld aan LENS. Hier is nog geen structurele oplossing uit naar 
voren gekomen.  
Werkgroep heeft zich georiënteerd op aanleg van een zgn. WETRA veld. Gemeente wil niet verder gaan dan de bestaande  
subsidieregeling. Het komt erop neer dat voor een veld plus trainingsstrook ca. f. 250.000 neergeteld moet worden. Afvoer van 
van grond moet door LENS worden betaald. De subsidie die verleend kan worden bedraagt f. 65.000,-. Daarbij moet wel 
bedacht worden dat na aanleg het onderhoud per saldo zo'n f. 10.000 per jaar hoger uitvalt. Kortom een dure  
aangelegenheid. De werkgroep moest dan ook tot de conclusie komen dat aanleg van een dergelijk veld financieel niet 
haalbaar is, als de klub het alleen van subsidie moet hebben. Vereniging zal zelf aan fondsenwerving moeten doen. Het zal 
LENS dus veel financiële inspanning kosten om e.e.a. te realiseren. Werkgroep heeft het overleg met de Gemeente over de  
veldenproblematiek op ambtelijk niveau gestaakt. Politiek wordt de zaak wel gecontinueerd.  
 
6. Vaststelling begroting 1994-95.  



De voorzitter deelt mee dat de financiële situatie zorgelijk is. Er dreigt een groot exploitatietekort, voornamelijk veroorzaakt  
door tegenvallende opbrengst van het klubgebouw. Daarnaast loopt de toto/lotto steeds verder achteruit en brengt de 
akkommodatie veel extra lasten met zich mee. Ook de lasten i.v.m. activiteiten van de Evenementen-kommissie komen hoger 
uit dan was begroot.  
Een aantal leden vindt dat door de Eko georganiseerde aktiviteiten naast lasten, ook een verhoging van de inkomsten van het 
klubgebouw oplevert. Deze kunnen niet los gezien worden van elkaar.  
Bestuur is van mening dat e.e.a. apart van elkaar moet worden gehouden. Kantine-inkomsten ontstaan ook door andere 
aktiviteiten, en worden dan niet ten gunste van een bepaalde kommissie geboekt.  
Penningmeester zegt toe een goede analyse van de Eko-cijfers te zullen leveren als de definitieve cijfers bekend zijn.  
Bert Pennings vraagt waarom minder geld zal worden uitgetrokken voor de selektie.  
Hans v.d. Kleij kan meedelen dat het niveau van de faciliteiten onaangetast zal blijven. Bestuur denkt door ostenbesparingen 
en meer sponsorinkomsten de post lager te kunnen begroten.  
Jan Heins wil weten of er gelden zijn gereserveerd voor het 75-jarig bestaan en of er al ideeën bestaan over de wijze waarop 
dit gevierd zal worden.  
Bestuur wil zich er nu niet over uitspreken, gezien hun twijfelachtige continuïteit. Het denkt er wel aan dezelfde mensen die zo 
voortreffelijk de festiviteiten rondom het 70-jarig bestaan hebben georganiseerd, weer te vragen zitting te nemen in een 
jubileumkommissie.  
 
7. Rondvraag  
John v.d.Lubbe vraagt aandacht voor de Club van 100. Mede beïnvloed door vele afkeuringen en de wat mindere prestaties 
van ons eerste, is het aantal leden dit jaar blijven steken op 50. Er is vorig jaar een sponsorkommissie in het leven geroepen, 
die echter een vroege dood gestorven is. John staat er weer alleen voor. Hij zoekt dus steun om deze kommissie weer nieuw 
leven in te blazen en zal e.e.a. ook in het klubblad bekend maken.  
Leen v.d.Berg vestigt de aandacht wederom op het onnodig laten lopen van douches en laten branden van de lichten. 
Bestuur zal (weer) de trainers en leiders aanspreken en in voorkomende gevallen ook meteen aanpakken.  
Joop Willems vraagt naar de besteding van de gelden van de Club van 100.  
Bestuur zegt dat de leden maar met suggesties moeten komen.  
Voorzitter oppert het idee om in het kader van het 75-jarig bestaan het interieur van het klubgebouw te vernieuwen.  
Jan Heins spreekt zijn dank uit aan het bestuur, kommissies en andere vrijwilligers voor de vele uurtjes die weer in de 
vereniging gestopt zijn.  
 
8. Sluiting  
Tot slot dankt Hans v.d. Kleij alle aanwezigen voor hun komst en voor de plezierige, open discussie die gevoerd is. De 
suggesties uit de zaal van hedenavond zullen zeker door het bestuur worden besproken. In de komende najaarsvergadering 
zal hierop worden teruggekomen.  
 
Jaap Colpa, notulist  
 


